
V Medvodah načrtujejo novo
športno dvorano

Pred slabim mesecem so se v Med-
vodah zbrali športni in drugi družbe-
ni delavci ter predstavniki gospodar-
stva, z namenom. da se seznanijo
z načrtom za gradnjo nove športne
dvorane v tem kraju.

Medvode in okolica je območje
kjer je močno razvejano športno de-
lovanje. Že pred drugo vojno so
v tem kraju delovale različne skupi-
ne, po vojni pa se je športno življenje
skokovito razmahnilo. Partizan
Medvode, kot prvi nosilec športnega
delovanja, je oblikoval številne
športnike, ki so se uveljavili tako
v slovenskem kot širšem prostoru.
Vseskozi po vojni je bila med naj-
močnejšimi sekcijami tega dništva
košarkarska, pa tudi druge so sc zelo
uveljavile. Kasneje je bilo v Medvo-
dah ustanovljeno nogometno dru-
štvo, planinci, strelci, kegljači, bali-
narji in druge organizacije, ki so da-
jale pečat športnemu življenju Med-
vod. Žal pa so imele in še iraajo te
organizacije zelo slabe prostorske
razmere. Edini pokriti objekt je dom
Partizana, ki pa je bil zgrajen že pred
drugo vojno, torej takrat, ko je bilo
v Medvodah komaj toliko prebival-

cev koi jih šteje ena sedanjih manjših
krajevnih skupnosti. Res je, da sta
bili kasneje zgrajeni še dve šolski
telovadnici, ki pa komajda zadostu-
jeta potrebam osnovnih šol v Medvo-
dah. Seveda v okviru časovnih mož-
nosti dajejo osnovne šole na voljo
svoje telovadnice sekcijam in dru-
štvom, vendar je to veliko premalo.

Zaradi vsega tega je želja za novo
športno dvorano v Medvodah stara.
Nov je samo načrt, ki so ga pripravili
strokovnjaki. Pripravljen pa je tako,
da bo dvorana večnamenska in da ne
bo predraga za vzdrževanje. Kot te-

mu pravijostrokovnjaki:vdvorana naj
bi se vzdrževala sama.

Dvorano nameravajo postaviti na
sedanjem atletskem igrišču, ki sicer
tega imena ne zasluži, ker je veliko
premajhno. Prostor, kjer naj bi stala
dvorana so seveda uskladili tudi z ur-
banisti. Zasnova pa je večnamenska:
• v dvorani bodo lahko opravljena li-
gaška tekmovanja, rekreativna tek-
movanja ter tudi kultume prireditve.
V njej bodo kar tri košarkarska igriš-
ča, ali tri teniška igrišča, kar bo mo-
goče ločiti tudi s pregradnimi stena-
mi. skupaj bo menla dvorana 1734
brutto m2. Od tega bo 300 m2 garde-
rob in ostalih prostorov. V dvorani
bodo tudi premične tribune, na kate-
rih bo lahko do 1200 gledalcev.

Zunanja podoba nove dvorane je
zasnovana tako, da ne bo podobna
industrijskemu objektu, ali kot reče-
jo »štali«, temveč bo objekt, ki bo
v ponos in okras kraju. Tudi ostala
notranjost bo prirejena tako, da bo
mogoče pripraviti montažne tlake za
različna tekmovanja, pa tudi višina
dvorane bo ustrezala vsem predpi-
som, saj bo visoka osem metrov.

Skratka načrt nove dvorane je pri-

pravljen in usklajen z potrebami kra-
ja, ostaja pa še odprto kako do fi-
nančnih sredstev, ki ne bodo tako
majhna. Čeprav so pripravili finanč-
ni načrt pa ga za sedaj še ne namera-
vajo razgaljati, saj pravijo, da bodo
najprej proučili vse finančne in mate-
rialne možnosti za to gradnjo. Tudi
to pravijo načrtovalci in nosilci de-
javnosti, da je najpomembnejša
enotnost in podpora vseh krajanov
za tako gradnjo. Očitno pa so vsaj
glede tega v Medvodah že enotni in
zatorej Iahko pričakujemo skorajšen
pričetek gradnje.
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